



فوري لتكنولوجيا البنوك والمدفوعات الالكترونية

شركة مساهمة مصرية ق. 1981/159

رأس المال المرخص 3,000,000,000 جم

رأس المال المصدر 1,703,261.622 اجم

س ت: 1333 استثمار 6 أكتوبر

Dear/ Egyptian Stock Exchange
Vice-President For Disclosure Department

Summary of Board of Directors Decisions

Fawry For Banking Technology and Electronic

Payments SAE

Held on Wednesday 13/08/2025

Kindly be informed that the Board of Directors of Fawry For Banking Technology and Electronic Payments held a meeting on Wednesday, August 13th ,2025, at 2:00 pm, where the board approved the following decisions:

First Resolution

Approval of the Audit Committee report For the Financial period ending on June 30, 2025.

Second Resolution

Approve of the Consolidated and Standalone Financial statements For Financial period ended on June 30, 2025 along with the Auditor's Report.

Kindly be noted that the summary resolutions above For the meeting held on Wednesday, August 13th, 2025 includes all the essential information that must be disclosed in accordance with the provisions of the Capital Market Law, its executive regulations, and the rules and decisions issued in implementation of them. The meeting was concluded at 3:30 PM.

Yours sincerely,

Mostafa Ibrahim

IR & Corporate Affairs Senior Manager



السادة / البورصة المصرية
قطاع الافصاح والحوكمة للشركات المقيدة
تحية طيبة و بعد...

ملخص قرارات إجتماع مجلس الادارة لشركة فوري لتكنولوجيا

البنوك والمدفوعات الالكترونية ش.م.م

المنعقدة يوم الاربعاء الموافق 2025/08/13

نحيط سيادتكم علما بأنه إجتماع مجلس إدارة فوري لتكنولوجيا البنوك والمدفوعات الالكترونية يوم الاربعاء الموافق 13 اغسطس 2025 ،في تمام الساعه الثانيه ظهرا و قد أسفر الإجتماع عن الموافقة على القرارات التالية:

القرار الأول

اعتماد تقرير لجنة المراجعة عن الفترة المالية المنتهية في 30 يونيو 2025.

القرار الثاني

إعتماد القوائم المالية المستقلة والمجمعة عن الفترة المالية المنتهية في 30 يونيو 2025 ، مرفق بهما تقرير مراقب الحسابات.

نحيط سيادتكم علما بأن ملخص قرارات المجلس المنعقد الاربعاء 13 اغسطس 2025 يتضمن كافة المعلومات الجوهرية التي يجب الافصاح عنها وفقا لأحكام قانون سوق المال ولائحة التنفيذية والقواعد والقرارات الصادرة تنفيذا لهما حيث انتهى الاجتماع الساعه 3:30 عصرا.

تفضلوا بقبول وافر التحية و التقدير،

مصطفى محمد ابراهيم

مدير اول شئون الشركات وعلاقات المستثمرين

Mostafa Ibrahim